

《博时精选混合型证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Contains detailed contract amendments for the selected hybrid fund.

《博时价值增长证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Contains detailed contract amendments for the value growth fund.

《博时价值增长贰号证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Contains detailed contract amendments for the value growth No. 2 fund.

《博时慧选纯债债券型证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Contains detailed contract amendments for the pure bond fund.

《博时精选混合型证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Continuation of amendments for the selected hybrid fund.

《博时价值增长贰号证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Continuation of amendments for the value growth No. 2 fund.

《博时价值增长贰号证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Continuation of amendments for the value growth No. 2 fund.

《博时慧选纯债债券型证券投资基金基金合同修改前后文对照表》

Table with columns: 章节, 原文条款, 修改后条款. Continuation of amendments for the pure bond fund.